
O5IEDLE PÓŁNoc'
w czechowicach-DzredŻicach

ZARZĄD oS EoL-A Czechowice Dziedzice 19.09.2014 r.

Sprawozdanie zarządu osiedla ,,Północ" za okres od 2o.o9.2ot3 r.

do 19.09.2014 r'

W minlonYm okresie Żarząd spotykał się czterokrotnie, analizując przebieg realizacji

podjętych zadań ostatnie8o kwartału roku 2013 l nowych zaplanowanych na 2014 r'

orrawiano także z8łasŻane przez członkóW Zarządu, bieżące problemy zaistniałe na terenie

naszego osiedla' Budzetowy rok 2013 zakończyliśmv inwestycją pn',,remont naw]erzchni

UlicV Reia" na którV przeŻnaczyliśmy reŻerWę budżetową osiedla W kwocie 20.449 Zł'

Zakończen]e ikon']isyjny odb]ór inWestycjl nastąpił 23'12'2013 r' Nowy rok iZadan]a podjęte

do reaIlzacji, to Wspieranie finansowe placóWek ośWiatowych iosP,,Dziedzice", które w

całości ZreaIizowały na dzleń dzislejszy prŻyznane dotacje' Zarząd ]ak co roku był

oTganizatoreTn ]ub WspółorganiZatorem cykllcznych spotkań lntegracYjnych mleszkańców

nasŻego osiedla' 11'01' br' w osP ,,Dzjedzice" spotkali się senjorzy, a 7'o6' br' w parku

,,PóInoc'' z okaŻji Dnia DŻiecka spotkal] slę najmłodsi mieszkańcy. Pozostala TeŻerWa

budżetowa w kwocie 29'547 zł' Żostała rozdysponowana na zadania jnwestycyjne W forrn]e

całkowitego finansowania lub dofinansowan]a' Decyzją Zarządu na wyrnlanę krawęŻn]kóW

na ul' Po]nei zabezpieczono kwotę 4'000 zł' /wykonano za 2.700 zll, Wybrukowanie miejsc

parkin8owych na u]' Makuszyńskiego dofinansowano kWotą 10'000 zł', wykonanie

oświet]enja na ul' bocznej od u|' TraU8utta dofinansowano kwotą 6.000 Zl, dofinansowanle

wvkonania nakladki asfaltowej na cŻęści u' Tetmajera _ 9'54l zł' oftz Wypozomowanle

naW]erzchn]tłucznlern na ul' bocznej od ul' Traugutta za kWotę 1.300 zl'

Ż9'1-7'2013 r' Zarząd przesłal pismo do PKP PL( w sosnowcu Ż prośbą o odwodnleniE

prZejścla na prŻejeździe koLe]owyr1,] na ul' Kochanowskiego' skutek interWencjl negatywny ze

wzg|ędu na układ torowiska ibrak drozności istniejących studZ]enek' 06'o7'2014 r'

5kierowano pisrno do p' Burmistrza z prośbą o WszcŻęcie negocjacji z csM celem pozyskania

gruntóW do posŻerŻenia miejsc parkinBowych pizy ul. sŻkolnej mjędzy ul' Krzanowskiego i

WyspiańskieBo' Na wniosek dyrekcjisP nr 7 iZarządu osiedla,,Północ" w dniu 28'01' 2014 r.

sklerowano plsrno do ZarządLl Dróg Powjatowych o rozwiązanie problemu notorycŻne8o

parkowania samochodów na ul' szkolne] od ul' Narutowicza do u. Reja /zamontowano Żnak

B 36 oraŻ podwójną lin]Ę clągłą/' zgłoszenia typu nieświecących |atarni, prŻycinkl drzew l

krzewów były zgłaszane na bieżąco do odpowiednjch referatów Urzędu Mlasta

Najistotn]ejszy temat poprzedniego Zebrania Mieszkańców, szukania sposobóW

odprowadzania nadmiaru Wód opadowych u zbiegu ul]c Traugutta, Asnyka, KasprowcŻa ]

Wle u innvch podobnych obszaróW na terenie całego miasta l gminy, będzle dłu8otrwałym

probleraem i WeŻWaniem dla Władz miasta' obecny stan kanalizacji nle napawa

optymizmem.
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